
Styrelsemöte Haga BGK 2016-04-10

Plats: Plankgatan 26, Norrköping kl 09.00
Närvarande: Sven Bergström, Leif Tjernström, Daniel Johansson, Christian Olsson,  Niclas Nobrant (länk)
Frånvarande: Mikael Poduschkin, Patrik Wass
Adjungerad: Said Morell 

1. Mötet öppnas 
Sven öppnar mötet.

2. Val av person jämte ordförande justera protokollet 
Styrelsemötet beslutade att välja Sven Bergström.

3. Godkännande av dagordning 
Styrelsemötet beslutade att godkänna dagordningen.

4. Föregående protokoll 
Christian Olsson föredrog föregående protokoll.

5. Diskussion/information med Said angående drift av SM-banorna
Under tiden 1juni – 31 augusti kommer en ny Nifo steel ligga på Strömsholmen. Detta kommer att vara en 
väldigt central placering under SM-veckan. Hur mycket besök och betalande kunder det kommer bli kan 
man spekulera i, men svenska bangolfförbundets SM-kommiée hoppas på att kunna åka på en nyhetsvåg, 
samt locka besökare med banderoller och en fräsh ny bana. Det finns ett gemensamt intresse från kommun 
och svenska bangolfförbundet för att detta ska bli lyckat. Fördelningen av en möjlig vinst mellan svenska 
bangolfförbundet och Haga bgk är ännu i startfasen, kommunen har ej begärt någon ersättning för sitt 
arbete.

Kommun:
Avtalsförslag från kommunen säger att dom bidrar med vagn för att sköta försäljning ifrån, två yngre 
sommarjobbare (8-17 vardagar), toalett, samt markarbete för att få anläggningen på plats. Said har kontakt 
med Johan Bergerfalk angående samarbete om drift av kiosk. Johny Forss från Nifo sköter kontakten med 
kommunen för att få banorna på plats. Kommunen har ej begärt ersättning för deras arbete, men för att få 
sommarjobbare så krävs det att anställd personal eller dyligt tar ansvar för dem. 

Försäljning:
Said ansvarar för att få alla praktiska saker på plats i vagnen, så som glass, dricka, kaffe samt kassaapparat. 
Ej bestämt i vilken bolagsform detta ska drivas, men Said har egna bolag och är den som ansvarar för diverse
avtal mot diverse leverantörer. För att ha försäljning så krävs en momsregristrering, något som varken 
svenska bangolfförbundet eller Haga bgk har i dagsläget.

Anställning:
Då det fortfarande finns flera ekonomiska bitar kvar att kartlägga så är ingen lön spikad för en möjlig 
anställd. För att täcka upp kvälls och helgpass krävs det att den som jobbar är över 18. Till en början 
försöker vi rekrytera dessa personer internt. Disskussioner på mötet fanns angående möjligheter med 
arbetsförmedlingen, inga klara uppgifter kom fram och ingen blev ålagd till att kolla upp något. I andra hand
så är förslaget att rekrytera studenter, lägga ut en annons på LiUs anslagstavla. Arbetsuppgifter för de 
anställda utöver drift av banan är att föra dagsrapportering av pengaflödet. Samt den praktiska hantering av
pengarna, ex lämna in dagskassan i en servicebox. Någon behöver även vara leveransansvarig för att ta 
emot dricka och glass etc.

Telefoni:
Mobiltelefon och abbonemang kommer behövas för att få kortläsare, ansvar på Said.  
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Haga bgk:
Haga kommer att hjälpa till med att ansvara på plats i Norrköping för den personal som kommer att jobba 
på banan. Detta medföljer att Haga kommer att vara ansvariga för att hantering av pengar och redovisning 
av pengaflödet görs korrekt av de som arbetar på banan. Beroende på samarbetet med de äldre arbetarna 
kommer detta ha en varierad fördelning beroende på förutsättningar av tillit och förtroende. 

6. Renovation av Lindös banor
Det har levererats filt, lim, list m.m men det saknas plattor. Leveransbesked av plattorna skulle ha mottagits 
i fredags, cv golf har problem med deras underleverantör. Sven ligger på för att få leverans med rabbat ty 
strul. Som backup plan har Benny i uppdrag att undersöka nya plattor via lokal bygghandling. Det kommer 
att anlitas en firma som limmar fast filten, samma firma som limmade bana 9 tidigare. Om två veckor så 
siktar vi på att renovationen av banorna är klar, med förutsättning av att problemet med leverans av plattor 
har hanterats. Tommy Gustavsson har antagit sig att tvätta vissa banor, i första hand bana 4, 16 och 17. 

7. Startavgifter
Då klubbens ekonomi är stram samt av praktiska skäl så beslutades det att startavgifter betalas ut en gång 
per år, i September. Upp till fem stycken startavgifter kommer betalas ut om beläggning i ekonomin finns. 
Uppmaning till klubbens medlemmar är att spara kvitton från dessa tävlingar. Detta gäller ej ungdomar, de 
har alltid fria startavgifter. 

Då SM kommer att spelas i stan kommer förhoppningsvis många att ställa upp för att tävla. Klubbens policy 
är att betala startavgifter för alla typer av mästerskap. Men styrelsen tycker att så kan det inte vara i år, då 
den totala summan kan bli alldeles för stor. Inget beslut är taget men förslag diskuterades för att få en fast 
avgift för SM startavgifterna. Liggande förslag är att två avgifter vardera för SM och RM ska betalas ut, en för
aktiv spelare och en som är uttagen av UK. För att förtydliga så får dom som vill spela SM i Norrköping vara 
med, Haga kommer stå som arrangör (tävlingen drivs av svenska bangolfförbundet) och ansvarar för att 
hålla rent på och kring banorna.

Styrelsen avvaktar ett beslut om att betala ut startavgifter för mästerskap för att höra åsikter från klubbens 
medlemmar, men faktum är att vi ej kan betala allt för många avgifter.

9. Seriespel 2016
Kenneth ansvarar för bokning av boende till samtliga omgångar i Stockholm och Nyköping. Förslag 
diskuterades för att minska utgifter till omgången i Nyköping, men som ändå behöll lagsammanhållningen. 
Funderingar var att utomstående skulle kunna övernatta billigt i Norrköping.

Söndag den 17e april är en träningsdag planerad på Nyköpings banor för de seriespelsaktuella, ej 
subventionerad av klubben. Chrisitan Olsson och Patrik Wass kommer ej att kunna medverka pga resa och 
jobb.

UK tror på ett bra år 2016 och säger att målet är en topp tre placering.

10. Medlemsregister och betalning av licenser
Majoriteten har betalat sin licensavgift, Daniel kommer att skicka ut en påminnelse till dem som ännu ej har
betalt. Sven kollar med Bengt Svensson om när under året som prenumerationsavgiften ska betalas, så att 
klubbens medlemsregistret då ska vara uppdaterat, för att bara de som ska ha Bangolftidningen får den. 
Medlemsregistret är i dagsläget uppdaterat i denna fråga.

11. Kiosk Lindö
Diverse höjningar av försäljning beslutades. Kaffe (med påtår) ska kosta tio kronor. Generellt kommer 
inköpta varor ha ett påslagg på hundra procent. Sven och Leif diskuterar till veckan möjligheter för 
glassförsäljning med vattensports gänget bredvid, vill undvika konkurrans. 
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Spelavgiften beslutades att bli förra årets heldagspriser, därav slopa envarvs priserna. Så för en vuxen kostar
spel 40:- och för pensionärer/barn (15 år) 30:-. Säsongsavgifter 550:- respektive 250:-, Christian ansvarar för
att uppdatera hemsidan med dessa ändringar. 

En kioskarbetare har rätt till gratis kaffe men ingen ersättning för mat. En familj förväntas täcka 5+2 tillfällen 
för kioskpass.

12. Vårmara
Den 23e och 24e april kl 10.00 på Hagas banor kommer det att spelas vårmara.

13. Övriga klubbtävlingar
Tävlingskommiten (Christer Timvik och Tommy Gustavsson) får mandat av styrelsen att besluta om planering
och utförande av tisdagstävlingar och KM.

14. Övriga frågor
Från årsmötet beslutades det att Maggan Karlsson ansvarar för att ta fram förslag för en ny träningströja, 
samt ta emot beställningar för nya medlemmars klubbkläder.

14. Nästa möte
24e april i samband med vårmaran.

15. Mötet avslutas
Sven avslutar mötet.

Norrköping 2016-04-10 
Vid protokollet Justerare
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